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8 квітня під головуванням Миколи Кульчинського відбулося засідання постійної комісії
обласної ради з питань регламенту, депутатської діяльності, цифрового розвитку,
інформаційної сфери, зв’язків з громадськістю та дотримання прав учасників АТО.

  

У засіданні взяли участь заступник голови обласної ради Лілія Руроєва, заступник голови
облдержадміністрації Ігор Панченко, депутати обласної ради: Микола Бондар, Юрій
Лебедин, Володимир Ярошенко, керівники структурних підрозділів облдержадміністрації
та виконавчого апарату обласної ради.

  

Депутат Юрій Лебедин працював в онлайн-режимі.

  

У порядку контролю було заслухано звіт про роботу директора обласного комунального
інформаційного агентства «Новини Полтавщини» Юрія Ніколаєва. Як повідомив Юрій
Ніколаєв, метою діяльності агентства є висвітлення діяльності Президента та Уряду
України, органів виконавчої влади та місцевого самоврядування, суспільно-політичного
життя в державі та  області в форматі щоденних новин, зокрема публікуються матеріали
про впровадження реформи децентралізації, кращі практики роботи органів місцевого
самоврядування Полтавщини, перебіг подій в зоні проведення операції Об’єднаних сил
тощо. За його словами, обсяг місцевої інформації, яке поширює агентство становить
понад 50%, кількість інтернет-відвідувань сайту агентства зростає та досягло 15-20
тисяч на добу. Також агентство організовує проведення прес-конференцій та брифінгів
на суспільно значущу тематику.

      

У контексті даного питання депутати акцентували увагу Юрія Ніколаєва на необхідності
більш широкого висвітлення життєдіяльності територіальних громад області.

  

Потому було розглянуто та підтримано пропозицію Миколи Кульчинського про внесення
змін і доповнень до Регламенту Полтавської обласної ради восьмого скликання. Йдеться
про нову редакцію пункту 1 статті 49 та внесення доповнень до пункту 5 цієї статті, що
забезпечить можливість голосування за основу і в цілому проєкту рішення, якщо до нього
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не надходило пропозицій депутатів. Наразі ухвалено рекомендувати внести відповідний
проєкт рішення від комісії на розгляд другого пленарного засідання четвертої сесії
обласної ради.

  

Комісія не схвалила пропозиції депутатки обласної ради Юлії Цибульської щодо
перейменування постійних комісій обласної ради: з питань регламенту, депутатської
діяльності, цифрового розвитку, інформаційної сфери, зв’язків з громадськістю та
дотримання прав учасників АТО; з питань освіти, науки та культури; з питань бюджету
та управління майном в частині їх функціональної спрямованості.

  

Також у ході засідання комісія розглянула проєкт рішення «Про внесення змін до рішення
обласної ради».
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